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Nykyisen vammaisneuvoston kausi loppuu ensi keväänä samalla nykyisen 
kunnallisvaltuuston kausi päättyy. Vammaisneuvoston olisi hyvä päättää jo 
tässä kokouksessa miten rekrytoimme neuvostoon vammais- ja 
läheisjäsenet seuraavalle kaudelle. Lehti-ilmoitukset, sosiaalisenmedian 
ilmoitukset sekä julisteet  muun muossa kauppojen seinille ovat aiemmin 
käytössä olleita keinoja tiedottaa mahdollisuudesta osallistua 
vammaisneuvoston toimintaan.  
 
Vammaisneuvosto neuvosto pohtii erilaisia toimintatapoja saada uusia 
jäseniä vammaisneuvostoon seuraavalle valtuustokaudelle.   
 
Kokouksessa keskusteltiin seuraavista asioista:  
 
Vammaisneuvoston puheenjohtaja Ari Heikkinen kertoo esimerkkejä 
vammaisneuvostojen toiminnasta Kaarinassa sekä Porissa. Kaarinassa on 
löydetty toimiva malli yhteistyölle kuntienviranhaltijoiden ja 
vammaisneuvoston välillä. Porissa toimintaa on pyritty kehittämään 
toimintaa viime vuosina.   

    
 Vammaisneuvostoon on aikaisempina vuosina ollut haasteellista löytää 

uusia jäseniä vammaisten ja heidän omaistensa edustajiksi. Erityisesti 
haastavaa on saada edustusta erilaisista vammaisjärjestöistä.  

 
Päätös Sovitaan, että nykyiset vammaisneuvoston vammaisten ja heidän 

omaistensa edustajat voivat ilmoittaa neuvoston sihteerille halustaan 
jatkaa vammaiseneuvostossa myös seuraavalla valtuusto kaudella. Tämän 
lisäksi avataan avoin haku kaikille vammaisneuvosto työskentelystä 
kiinnostuneille. Nykyinen vammaisneuvosto ehdottaa vammaistensa ja 
heidän omaistensa edustajia uudelle valtuustolle.   

 
 Tiedustellaan myös Säkylän alueella toimivilta vammaisjärjestöiltä 

halukkuutta nimetä edustaja Säkylän vammaisneuvostoon seuraavalle 
valtuustokaudelle.  
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